
REFERAT  

Bestyrelsesmøde d. 2. februar 2022 
 

Valg af referent Lene 
Godkendelse af referat fra mødet d. 5. januar 2022 Godkendt 
Mødedeltagere Anne, Henrik , Ellen Marie, Lene, 

Sif, Rose. 
 

 

Punkter til orientering 
Nedlukning af fælleshuset forlænget til 31.01.2022 Åbnet den 1-2. 2022. 
Repræsentantskabsmøde d. 20/1 – Afstemning om 
Bispehavens helhedsplanen (Henrik og Ellen)  
 

 
24 stemte for helhedsplanen, 6 stemte imod. 
Referat findes på hjemmesiden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Punkter til drøftelse 
Henvendelser fra beboerne? 

Ingen 

Valg af suppleant til Repræsentantskabet 
 

Anne 

”Hold Ryhaven pæn” – seddel er lavet og 
husstandsomdelt + lagt på Facebook 

 Blev den også uddelt til 
ungdomsboligerne? 

 Og skal den det? 

 
De er ikke delt ud til ungdomsboligerne. 
De bliver delt ud 



Miljøvenlighed i Østjysk Bolig (Sif)  
 

Vær opmærksom på miljørigtige hvidevarer når de 
gamle står til udskiftning  

Opfølgning på opgaver 
Plexiglas i informationsskabene (lavet i foråret – 
Henrik) 
 

 

Laves i foråret, OK 

Volleyballbane (laves i foråret – hvem står for at 
det sættes i gang? ) 

 

Tager det op til markvandring med Torben Brandi. 

Kontakt Dennis + ungdomsboligerne vdr. Madam 
Skald (Anne) 
 

Ang. Madam Skrald: Anne indkalder Dennis til 
næstemøde 

Aften-/nattevandring for at dokumentere 
belysningsproblemer (Jonas + Sif) 
 

Er udført inden markvandringen 

Skilte ved skraldeøer + grønt affald (Sif) 
 
 

Sker snarest. 

Sende Torben Brandi materiale vdr. motor på 
vinduer (Henrik) 
 

Er sendt 

 

Nyt fra udvalgene 
Velkomstudvalg 
 

Der er 5 nyindflyttere der snarest får besøg. 

Aktivitetsudvalg 
Møde i aktivitetsudvalget d. 27/1 (Anne) 
 
 
 

Aktivitetsudvalget fortsætter, der er flere der har 
meldt sig til udvalget. 
Der udsendes en seddel om aktiviteter snarest, 

 

Eventuelt 
 
Gulvenes dårlige kvalitet skal nævnes ved 5 års 
synet af husene 
 

Rengøring af fælleshus skærpes. 
Henrik køber en ny støvsuger. 

 


	Ingen

